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Dagordning Beskrivning Beslut 

§ 1 

Presentation 
av utredda 
alternativ 

Sofia presenterar historik och alternativ. 

Modulerna till Näset har dragit ut på tiden. Fredrik 
förklarar förseningen.  

Ej fråga för beslut 

Ej fråga för beslut 

§ 2 

Presentation 
av alternativ 
att gå vidare 
med. 

Stadsfastighetsförvaltningen presenterar de förslag som 
kommer att presenteras för de två nämnderna i april. 
Nuläget är att vi arbetar fram beslutsunderlag för båda 
alternativen för att politiken ska kunna ta ett 
välinformerat beslut.  

Grundskoleförvaltningen och Stadsfastighets-
förvaltningen påvisar att endast förslaget om att ha 
skolmoduler på parkmarken och vid Näsetskolan, plus 
klasser på Slottsbergsskolan håller tidsplanen för 
nybyggnationen men poängterar att vårt uppdrag är att 
bereda båda förslagen.  

Ej fråga för beslut 

 
 
 

Ej fråga för beslut 

§ 3 

Diskussion 
kring risker 
& 
möjligheter 

Kort sammanfattat. Bygglovsprocessen pågår för 
skolmoduler vid Näsetsskolan och Åkeredsskolan. Stor 
risk att byggloven inte beviljas eller att de överprövas 
vilket gör att tidplanen är oklar. Byggloven kommer inte 
vara klara (vunnit laga kraft) så modulerna kan stå klara 
till höstterminen 2023, oavsett om de överprövas eller ej.    

Fråga om alla alternativ i närområdet är utredda, även 
badparkeringarna och andra öppna ytor i närområdet. 
Stadsfastighetsförvaltningen redogör för processen och 
visar att de utrett alla öppna ytor.   

Ej fråga för beslut 

 

 
Ej fråga för beslut 

Datum: 2023-02-21 
Tid: 17:30 
Plats: Åkeredsskolan F-6, Matsal 
Närvarande: Åkeredsskolans- & Näsetskolans brukarråd 

Anders Höglund, rektor 
Christopher Törnbäck, biträdande utbildningschef 
Emma Thorsell, planeringsledare GSF 
Fredrik Sandahl, Stadsfastighetsförvaltningen (SFF) 
Sofia Blom, Stadsfastighetsförvaltningen (SFF) 

Frånvarande: [Namn] 
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§ 4 

Frågor och 
synpunkter 

Brukarrådet har synpunkter på kommunikationen gällande 
tidsplanen för Näsetskolans paviljonger, även att 
Grundskoleförvaltningen och 
Stadsfastighetsförvaltningen inte håller tidigare 
kommunicerad tidsplan. Diskussion och synpunkter kring 
särskilda bestämmelser gällande parkmarker i 
närområdet.  
 

Frågor gällande hur säkra vi är på att vi får igenom 
bygglov. Fortfarande stor oro över hela evakueringen. 

 

 
Brukarråden uttrycker stor oro över färdsituationen till 
Slottsbergsskolan. Finns det möjlighet att bussa eleverna? 
 
 
 

Göra i ordning ett tydligt kommunikationspaket till 
brukarna. Brukarråden tycker att det är svårt att förstå 
processerna kring byggloven och tidsplanerna för de olika 
paviljongerna, samt vilka elever som ska vara vart.  
 
 
Fortfarande ett stort missnöje kring hela hanteringen av 
ärendet. 

Båda förvaltningarna 
bekräftar brukarrådets 
åsikter och uppdaterar 
allteftersom.  

 
 
 
 
Grundskoleförvaltningen 
tar med frågan i 
beredningen av ärendet 
och framhäver 
brukarrådens oro.  

Grundskoleförvaltningen 
tar med frågan i 
beredningen av ärendet 
och framhäver 
brukarrådens oro.  
 
Båda förvaltningarna tar 
fram ett tydligt, visuellt 
material. Se bilagor i 
presentationen. 

 


